
Saksprotokoll i Ungdommens fylkesutval - 14.11.2014

- Hotellet: Var bra, men med utfordringa i samband om ombygging, noko dårleg service og problem 

med bookinga.
- Mat: Særs bra, men ønskje om noko sunnare pausemat.

- Møterom: Greitt, men ønskjer eit større møterom til Ungdommens fylkesting.

- Prosess (Ragnhild sitt opplegg): Positivt og ønskjer det same til neste samling.

- Program: Bra, tidspunkt for start og slutt var bra, , greitt med pausar, treng lengre snopepause til 

framtidige arrangement. 
- Deltaking frå kommunale ungdomsråd: Som forventa, tal deltakande kommunar kunne vore betre. 

Deltakarane på samlinga var aktive.
- Deltaking frå Ungdommens fylkesutval: Skuffa over fråfall i siste liten. På Ungdommens fylkesting 

skal alle møte.
- Resultat frå arrangementet: Særs nøgd.

- Sosialt: Særs nøgd.

Vedtak

Ungdommens fylkesting vedtok at Nettverkssamlinga 2014 var særs vellykka og at det er ein mal ein kan 

basere framtidige samlingar på.


